
Protokół Nr 56/2022 
z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
z dnia 28 listopada 2022 roku  
 
 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik.  
 
Przewodniczący Komisji dokonał sprawdzenia listy obecności na podstawie zgłoszeń wyczytanych 
członków Komisji Strategii, łączących się zdalnie, tym samym potwierdzających swoją obecność.  
 
 
1. Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta przyjęli do wiadomości informację Miejskiego 

Centrum Kultury nt. aktualnej sytuacji i zamierzeń na najbliższe lata instytucji kultury 
funkcjonujących w mieście (w załączeniu do protokołu).  

 
2. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta w sprawie: 
 
Członkowie Komisji – w wyniku głosowania – jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali n/w projekty 
uchwał w sprawie:  
 
1) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok,  
2) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2023,  
3) obniżenia średniej ceny żyta dla potrzeb obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski w 2023 roku,  
4) obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawa 

obliczenia podatku leśnego na obszarze Gminy Ostrowiec Świętokrzyski w 2023 roku,  
5) rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego,  
6) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu – ul. Rzeczki,  
7) zgody na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu – ul. E. Kwiatkowskiego,  
8) zgody na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu – ul. Starokunowska i ul. Górzysta,  
9) zgody na obciążenie nieruchomości służebnością gruntową – ul. Przemysłowa – wg informacji 

uzyskanej od Pani Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego, właściciel sąsiedniej działki 
wystąpił z wnioskiem o ustanowienie tej służebności celem zapewnienia dostępu do drogi 
publicznej,  

10) zgody na obciążenie nieruchomości służebnością gruntową – ul. Przemysłowa – dot. krótkiego 
odcinka, na którym użytkownik wieczysty zamierza posadowić i eksploatować urządzenie 
elektroenergetyczne,  

11) wyrażenia zgody na bezprzetargowe wynajęcie nieruchomości – dot. nieruchomości poł. przy 
Alei Jana Pawła II,  

12) zbycia części nieruchomości – ul. Grabowiecka, 
13) zbycia nieruchomości – ul. Zygmuntówka,  
14) zmn. uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu.  
 
3. Sprawy różne.  
 
Pan Wł. Sajda poruszył sprawę odśnieżania chodników, w związku z niespodziewanymi znacznymi 
opadami śniegu. Zapytał, czy Zakład Usług Miejskich otrzyma wynagrodzenie za wykonanie 
czynności z tym związanych. Ponadto zauważył, że Zakład nie posiada tak dużej ilości sprzętu 
niezbędnego do odśnieżania miasta.  
Wiceprezydent Miasta, p. D. Smoliński poinformował, że problem był, ale został opanowany.  
Został ogłoszony przetarg na zimowe utrzymanie, jednak nikt nie spełnił wymaganych warunków. 
Po ogłoszeniu drugiego w dniu 18 listopada br., kilka dni później, 23 listopada została podpisana 
umowa z Konsorcjum – MPRD Sp. z o.o. i Remondis Sp. z o.o. (1.960.000 zł). Niestety, opady 
śniegu wystąpiły 20 listopada i niestety, wykonawca nie mógł przystąpić do realizacji zadania. 
Ponadto ZUM nie posiada ciężkiego sprzętu na wykonanie wszystkich prac związanych  
z odśnieżaniem. Zakład Usług Miejskich otrzyma wynagrodzenie za odśnieżanie w powyższym 
czasie.  



Skarbnik Miasta, p. Sł. Kijak poinformował, że dotacja dla ZUM-u została przewidziana na 
podobnym poziomie, tj. w wysokości 2.800.000 zł, 180 tys. zł zostanie przeznaczone na zakup 
sprzętu.  
Wiceprezydent Miasta D. Smoliński poinformował, że budżet musi się bilansować na poziomie 
dochodów i wydatków, w każdej jednostce. Dwukrotna podwyżka najniższego wynagrodzenia  
w 2023 roku spowoduje kolejne nakłady, dlatego długofalowo niczego nie da się przewidzieć.  
 
 
Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono.  
 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 14.05,   godzina zakończenia: 14.50.  
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